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Številka: 9000-15/2025 

Datum:              26. 5. 2025        

  PREDLOG 

   

 

Z A P I S N I K 

 

 

25. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 26. maja 2025, ob 15. uri v 

sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta Mestne občine Ptuj in 21. člena Poslovnika Mestnega sveta, sklicala 

in vodila Nuška Gajšek, županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila 

sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Franjo Rozman, Eva Zorko, Luka Žižek, Miha Damiš, Nuša 

Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, dr. Andrej Čuš, Lina Habjanič, Milan Klemenc, Jernej Čuš, Ljudmila Grabar, 

Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, Sergej Ivanuša, mag. Vlasta Stojak, Vladimir Koritnik, Metka Petek Uhan, dr. 

Uroš Vek, Andrej Lazar, Šeruga Boštjan, mag. Sonja Purgaj, dr. Renata Debeljak, Alen Hliš,  Sandra Pjanić, 

Sergeja Puppis Freebairn in Štefan Petek.  

 

Svojo odsotnost sta v skladu s prvim odstavkom 31. člena Poslovnika Mestnega sveta napovedala in 

opravičila: Maša Goričan in Blaž Prelog.  

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor mestne uprave, Benjamin Panikvar, vodja 

Oddelka za javne finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Matej Gajser, vodja 

Oddelka za splošne zadeve, Alenka Korpar, direktorica Skupne občinske uprave občin v Spodnjem 

Podravju, Denis Hrga, Oddelek za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, Kabinet župana, Zdenka Ristič, 

Oddelek za splošne zadeve in Mirjana Ščavničar Orešek, Oddelek za splošne zadeve. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Nina Držaj, Vida Božičko Štajnberger, Mojca 

Zemljarič, Gregor Mlakar, Marija Slodnjak, David Breznik in Gabrijela Milošič. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 25. redno sejo je županja predlagala 10 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 15. maja 2025 objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 

občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Predlog za skrajšani postopek v 4. točki dnevnega reda: 
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Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj – skrajšani postopek 

Obrazložitev: Glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe, je županja mestnemu svetu predlagala v 

obravnavo in sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj po skrajšanem postopku. 

 

Odbor za družbene dejavnosti soglasno podpira predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija: Ker navedene spremembe in dopolnitve spreminjajo obstoječi predpis v 

manjši meri so, v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji za 

sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za obravnavo in sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj po skrajšanem postopku, je predsedujoča 

dala na glasovanje naslednji  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog za skrajšani postopek v 4. točki dnevnega 

reda, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Ker županja ni imela dodatnih predlogov za spremembe ali dopolnitve, z vabili predlaganega dnevnega 

reda, je predlagala za 25. redno sejo mestnega sveta v sprejem naslednji: 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 24. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa na območju Mestne občine Ptuj 

3. Usklajen predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za 

poselitveno območje P11-S6/III Rabelčja vas - zahod ("breg"), območje A-vzhod 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Vrtec Ptuj 

5. Predlog Sklepa o tehnični posodobitvi grafičnega prikaza namenske rabe prostora Občinskega 

prostorskega načrta Mestne občine Ptuj 

6. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne 

občine Ptuj za leto 2025 

7. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 366 

Krčevina pri Vurbergu parcela 2175/7 

8. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah katastrska občina 

389 Nova vas pri Ptuju parceli 368/43 in 368/44 

9. Pobude in vprašanja 

10. Informacije 

a) Informacija o Skupni premoženjski bilanci Mestne občine Ptuj na dan 31. 12. 2024 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 24. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 24. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani predlog zapisnika. 

 

2. Predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa na območju Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo in Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirajo predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o ureditvi cestnega prometa na 

območju Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Usklajen predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem lokacijskem načrtu 

za poselitveno območje P11-S6/III Rabelčja vas - zahod ("breg"), območje A-vzhod 

 

Odbor za gospodarstvo soglasno podpira usklajen predlog odloka. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo z večino glasov podpira usklajen predlog 

odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala usklajen predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme usklajen predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za poselitveno območje P11-S6/III Rabelčja vas 

- zahod ("breg"), območje A-vzhod, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-1, VZDRŽAN-1) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti  soglasno podpira predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 
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5. Predlog Sklepa o tehnični posodobitvi grafičnega prikaza namenske rabe prostora Občinskega 

prostorskega načrta Mestne občine Ptuj 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o tehnični posodobitvi grafičnega 

prikaza namenske rabe prostora Občinskega prostorskega načrta Mestne občine Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

Mestne občine Ptuj za leto 2025 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah 

Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2025, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 

366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2175/7 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega 

javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2175/7, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah katastrska 

občina 389 Nova vas pri Ptuju parceli 368/43 in 368/44 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 
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gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoča dala na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega 

javnega dobra na nepremičninah katastrska občina 389 Nova vas pri Ptuju parceli 368/43 in 368/44, 

v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Pobude in vprašanja 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – krščanski demokrati je posredoval 

vprašanje št. 660/25: 

Javnim službam Ptuj predlagam, da se naj na novem Rogozniškem pokopališču omogoči električno vozilo 

(tako, kot je na Ptuju zapeljivec) za pomoč gibalno oviranim obiskovalcem in tudi tistim, ki imajo grobove na 

bolj oddaljenih lokacijah, za prevoz oseb in stvari za potrebe urejanja grobov. 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – krščanski demokrati je posredoval 

vprašanje št. 661/25: 

Na Ptuju je vedno več avtomobilov znamke Tesla. Voznike teh avtomobilov zanima, zakaj na Ptuju ni 

dodatnih polnilnic za avtomobile Tesla. Tesline polnilnice so tudi močnejše in se hitreje napolni baterija in 

tudi polnilnice so vpisane v njihov sistem. S tem je tudi omogočeno turistom, da se pogosteje ustavijo na 

Ptuju. 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 662/25: 

MO Ptuj dajemo pobudo glede porabe dodatnih sredstev iz naslova zvišane povprečnine in financiranja 

stroškov vrtca. 

V času praznikov smo lahko v različnih medijih zasledili, da je Vlada Republike Slovenije zvišala 

povprečnino občinam za 6,4 odstotka. Povprečnina za leto 2025 tako znaša 771,33 evra na prebivalca. 

Kljub temu Združenje občin Slovenije opozarja, da ta znesek še vedno ne zadošča za pokritje dejanskih 

stroškov občin, ki naj bi po ocenah znašali okoli 870 evrov na prebivalca. 

Ob zadnjem dvigu cen storitev Vrtca Ptuj so del dodatnega finančnega bremena prevzeli starši otrok. To 

pomeni, da Mestna občina Ptuj dodatnih prihodkov iz naslova povišane povprečnine ni usmerila v pokritje 

višjih stroškov delovanja vrtca, kar bi bilo v skladu z namenom zvišanja povprečnine, kot ga je 

predstavila Vlada RS – torej omiliti neposreden vpliv plačne reforme na občane. 

Glede na dejstvo, da se bo proces dviga plač javnih uslužbencev nadaljeval tudi v prihodnje, utemeljeno 

pričakujemo dodatne pritiske na rast stroškov predšolske vzgoje. Zato podajamo pobudo, da Mestna občina 

Ptuj v prihodnje v celoti prevzame kritje dodatnih stroškov delovanja Vrtca Ptuj iz proračuna in s tem prepreči 

nadaljnje poviševanje cen oskrbnine za starše. 

Takšen ukrep bi pomembno prispeval k razbremenitvi družin in krepitvi socialne občutljivosti naše občine, 

še posebej v luči dejstva, da so cene vrtcev na Ptuju že zdaj med višjimi v državi. 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 663/25: 

MO Ptuj dajemo pobudo za pripravo poročila o sinergijskih učinkih Javnega zavoda Ptuj. 

V času postopka združitve javnih zavodov, ki delujejo na področju športa, mladine in turizma, je bilo v 
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javnosti in na sejah mestnega sveta večkrat izpostavljeno, da je eden ključnih ciljev tega združevanja 

ustvarjanje sinergijskih učinkov med sektorji. Ti naj bi se med drugim kazali v boljši medsebojni podpori pri 

organizaciji večjih dogodkov, kot sta Ptujska pravljica in Kurentovanje, ter v bolj racionalni 

rabi kadrovskih in finančnih virov. 

Ker sta omenjeni prireditvi v letošnjem letu že izvedeni, podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj oziroma 

pristojni zavod pripravi poročilo o dejanski uresničitvi teh sinergijskih učinkov, in sicer: 

1. Koliko zaposlenih iz sektorjev športa in mladine je sodelovalo pri organizaciji in izvedbi letošnjih prireditev 

Ptujska pravljica in Kurentovanje? 

2. Na kakšen način so ti kadri prispevali k izvedbi dogodkov (vsebinski opis nalog ali vlog)? 

3. Kolikšen je ocenjeni finančni učinek tega kadrovskega povezovanja – torej, koliko sredstev se je s tem 

prihranilo v primerjavi s prejšnjimi leti, ko je vsak zavod deloval samostojno? 

Verjamem, da bo takšno poročilo pripomoglo k boljši presoji uspešnosti združitve zavodov in služilo kot 

osnova za morebitne prihodnje izboljšave na področju upravljanja z javnimi sredstvi in človeškimi viri. 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina SDS je posredoval 

vprašanje št. 664/25: 

Kakšni so načrti Mestne občine Ptuj glede prihodnje rabe in razvoja Gradu Turnišče, ki že dlje časa vidno 

propada? Ali obstaja strategija, kako objekt vključiti v razvojne načrte občine? 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina SDS je posredoval 

vprašanje št. 665/25: 

Zanima me, kako daleč je Mestna občina Ptuj z načrti za celovito ureditev komunalne infrastrukture v ulicah 

ob Mariborski cesti. 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina SDS je posredoval 

pobudo št. 666/25: 

Nujna obnova strehe na stanovanjskem objektu Prešernova ulica 7. 

Utemeljitev: Pozivam, da se pozove upravljalca objekta, da nujno sanira streho na naslovu Prešernova ulica 

7, saj je ta dotrajana in nevarna tako za stanovalce kot mimoidoče. Obenem naj se tudi zamenja oziroma 

popravi tudi žlebove. Ob močnem deževju objekt zamaka, kar dodatno prispeva k njegovemu dolgoročnemu 

propadanju. 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina SDS je posredoval 

pobudo št. 667/25: 

Namestitev luči na stopnišču na stanovanjskem objektu Prešernova ulica 7. 

Utemeljitev: Predlagam, da se nujno popravi luč na hodniku na objektu, ki je v upravljanju PSS, saj v njem 

živijo večinoma upokojenci, za katere hoja po temačnem stopnišču predstavlja resno varnostno tveganje. 

Po navedbah je luč že nameščena, vendar izklopljena iz omrežja. 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina SDS je posredoval 

pobudo št. 668/25: 

Menjava ventila za glavnim vodovodnim števcem na stanovanjskem objektu Prešernova ulica 7. 

Utemeljitev: Predlagam, da se čim prej zamenja ventil, ki se nahaja za glavnim vodovodnim števcem v 

stanovanjskem objektu na naslovu Prešernova ulica 7. Po navedbah stanovalcev je ventil popustil, zaradi 

česar prihaja do iztekanja vode, ki se v celoti beleži kot poraba na števcu. To povzroča neupravičeno 

povišane stroške na položnicah za stanovalce objekta. 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina SDS je posredoval 

pobudo št. 669/25: 

Obnova mostu čez Studenčnico pri Zadružnem trgu (pri Koruzjaku). 
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Utemeljitev: Most je v slabem tehničnem stanju, zato predlagam, da se čim prej izdela ocena stanja in začne 

postopek rekonstrukcije mostu. 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina SDS je posredoval 

pobudo št. 670/25: 

Ureditev kolesarske steze ob državni cesti R3-710 (Mariborska cesta). 

Utemeljitev: Predlagam, da Mestna občina Ptuj v sodelovanju z občinama Kidričevo in Hajdina pospešeno 

nadaljuje z načrtovanjem in izvedbo kolesarske steze ob državni cesti R3-710 (Mariborska cesta). Gre za 

ključni prometni koridor in vpadnico v mesto Ptuj, kjer je varnost kolesarjev močno ogrožena. Z navezavo 

na Dravsko kolesarsko pot in v sodelovanju s sosednjima občinama lahko Ptuj pridobi kakovostno in varno 

kolesarsko povezavo v regijskem merilu. 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina SDS je posredoval 

pobudo št. 671/25 (foto): 

Ureditev križišča oziroma izgradnja krožišča na Zadružnem trgu. 

Utemeljitev: Zaradi prometne obremenjenosti križišča, ki povezuje Terme Ptuj, Pomarančo, parkirišče ter 

povezavo z Mariborsko cesto, predlagam izgradnjo krožišča, ki bi povečalo prometno varnost in pretočnost, 

zlasti v turistični sezoni. 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Resni.ca je posredoval 

pobudo št. 672/25 (foto): 

Podajam pobudo, da MO Ptuj aktivno pristopi k obnovi lesene skulpture kurenta likovnega samouka g. 

Borisa Žoharja. Lesena skulptura ima reliefno upodobitev dveh kurentov, lükarice, viničarja, panonske vasi 

in vinske trte. 

Potrebna je »vsaj« impregnacija lesa, saj je skulptura nenehno podvržena vremenskim vplivom. Skulptura 

je bila nazadnje obnovljena leta 2017. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 673/25 (foto): 

Podajam predlog, da se preuči možnost vzpostavitve slepe ulice na koncu Bevkove ulice na Ptuju, v smeri 

od Krambergerjeve ulice proti Potrčevi c.65; ali primerljiva ureditev prometa na omenjeni relaciji. 

Zgoraj omenjeni odsek ceste predstavlja v času prometnih konic (predvsem med 14. in 16.uro) precejšnjo 

nevarnost za prebivalce Bevkove ulice in predvsem za tam živeče otroke. Gre za območje z višjo poselitvijo 

mladih družin. 

Vozniki namreč v veliki meri ubirajo stransko pot po tej strani in s tem predstavljajo nevarnost za tamkajšnje 

prebivalce po eni strani, obenem pa dodatno obremenijo glavno prometno žilo na Potrčevi ulici (semaforji 

pred Bar Krona) z vključevanjem na glavno cesto. 

Prvi argument gre v smeri zagotavljanja varnosti občanov, drug gre v smeri razbremenitve prometa na glavni 

cesti, vsaj v času popoldanske prometne špice. 

Prilagam slikovno gradivo (z rumeno označeno predlagano območje zaprtja). 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 674/25: 

Ponovno podajam predlog, da Mestna občina Ptuj pristopi k spremembi Odloka o oddajanju poslovnih 

prostorov in garaž v najem in sicer v 1. točki, 10. člena, kjer je opredeljeno, da na javni dražbi a priori uspe 

dražitelj, ki je ponudil najvišjo najemnino. 

Predlagam, da se ali v celoti spremeni ta točka ali pa se doda posebna opredelitev oddaje prostorov v 

starem mestnem jedru, kjer predlagam, da se vzpostavi posebni točkovnik, ki bi šel v smeri najvišjega 

doprinosa za razvoj zgodovinskega mestnega jedra. Najvišja ponujena najemnina mora nujno postati 

drugotnega pomena, kadar je govora o oddaji prostorov v starem mestnem jedru. 
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S tem, da ohranjamo najvišjo ponujeno najemnino dražitelja kot tisto, ki je odločilna, ne samo, da delujemo 

izredno kratkovidno, ampak prav tako izključujemo (razen socialnih podjetij, ipd., ki jim je po drugih 

zakonskih aktih omogočena ti. stroškovna najemnina) celotne skupine prebivalstva, ki so pripravljene in bi 

lahko kakovostno doprinesle k ponudbi v zgodovinskem mestnem jedru. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 675/25: 

Podajam predlog, da Mestna občina Ptuj vnovič preuči smiselnost umestitve nove sejne sobe za potrebe 

sej Mestnega sveta MOP in podobno v spodnje prostore zgradbe mestne občine. 

Zgoraj omenjeni predlog podajam, saj gre za pritlični prostor, s pogledom na osrednji ptujski trg, Mestni trg 

in se s tem poraja smiselnost umestitve sejne sobe na tako lokacijo.  

Menim, da tovrstne dejavnosti ne sodijo na takšne lokacije in da je mogoče najti primernejši prostor, ki ne 

gleda na ulico in ni v pritličju. Takšni in podobni prostori v lasti Mestne občine Ptuj pa se naj smiselno 

uporabijo za dejavnosti, ki bodo doprinesle k dogajanju v zgodovinskem mestnem jedru. 

 

Maša Goričan, svetniška skupina SDS je posredovala 

vprašanje št. 676/25: 

V zvezi s svetniško pobudo št. 555/19 z dne 8. 11. 2024 glede mostu na lokalni cesti v Žabjaku me zanima, 

v kateri fazi je pridobivanje projektne dokumentacije in kakšni so predvideni nadaljnji koraki? 

 

Maša Goričan, svetniška skupina SDS je posredovala 

pobudo št. 677/25: 

Trajno izobešanje slovenske zastave na Ptujskem gradu. 

Utemeljitev: Predlagam, da Mestna občina Ptuj v sodelovanju s Pokrajinskim muzejem Ptuj-Ormož uredi, 

da bo na Ptujskem gradu poleg mestne zastave trajno izobešena tudi zastava Republike Slovenije. Ptujski 

grad kot ena osrednjih kulturnih znamenitosti mesta ni le simbol lokalne identitete, temveč ima tudi državni 

pomen. Z izobešanjem slovenske zastave bi dodatno izrazili pripadnost državi, izkazali spoštovanje do 

državnih simbolov in obiskovalcem dali jasno sporočilo o povezanosti med mestom Ptuj in Republiko 

Slovenijo. 

 

Maša Goričan, svetniška skupina SDS je posredovala 

pobudo št. 678/25 (foto): 

Izgradnja pločnika s kolesarsko stezo ob cesti Ptuj–Grajena–Vurberk v dolžini približno 550 m, na odseku 

od zaključka Maistrove ulice do začetka naselja Štuki. 

Utemeljitev: Predmetna pobuda pomeni dokončanje izgradnje pločnika ob celotni trasi ceste Ptuj–Grajena 

in predstavlja le dobrih 10 % celotne trase. Navedena cesta je sicer zelo prometna, koristi jo tudi veliko 

kolesarjev, predvsem mladih, in tako predstavlja veliko nevarnost za življenje in zdravje vseh udeležencev 

v prometu. 

V duhu spodbujanja izgradnje kolesarskih stez v zadnjem obdobju bi bilo smotrno, da se podobna ureditev 

izvede tudi na območju Mestne občine Ptuj, v smeri Grajene, ki se v zadnjih letih naselitveno močno širi. 

 

Maša Goričan, svetniška skupina SDS je posredovala 

pobudo št. 679/25 (foto): 

Označitev prehoda za pešce ob cesti Ptuj–Grajena–Vurberk na lokaciji pri mostu čez potok Grajena, v smeri 

proti Domu krajanov, Gasilskemu domu in tamkajšnjemu naselju. 

Utemeljitev: Navedena regionalna cesta je zelo prometna. Na levi, torej nasprotni strani vozišča v smeri 

Ptuj–Grajena, je sicer urejen pločnik, vendar sta prehoda za pešce le dva, prvi pri Osnovni šoli Ljudski vrt, 

podružnica Grajena in drugi takoj ob začetku tega dela naselja Grajena. Oba sta od predlagane lokacije 

oddaljena približno 150 oziroma 250 metrov, kar je za varno uporabo sicer zelo frekventnega prehoda čez 

cesto občutno predaleč. 
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Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 680/25: 

Podajam pobudo za izboljšanje prometne varnosti na lokalni cesti LZ 328281 (cesta Na postajo) z 

namestitvijo hitrostnih ovir. Kljub nedavnim ureditvam ceste namreč vozniki še vedno pogosto ne upoštevajo 

omejitve hitrosti, kar predstavlja varnostno tveganje za vse udeležence v prometu, predvsem pešce in 

kolesarje. 

Na to problematiko že nekaj časa opozarjajo tudi občani, ki izrazito izražajo željo, da se hitrosti na tej cesti 

čim prej umirijo, saj postaja prometna situacija čedalje nevarnejša. Njihova opažanja in skrb so utemeljena, 

saj preseganje dovoljenih hitrosti močno povečuje tveganje za prometne nesreče in ogroža varnost lokalne 

skupnosti. 

Podajam predlog, da se postavita dve hitrostni oviri: prva ob obratu Perutnine Ptuj, druga pa nekoliko višje 

proti železniški postaji. Namen takšne postavitve je učinkovito umirjanje hitrosti na ključnih odsekih ceste, 

kjer je nevarnost zaradi prekoračitve hitrosti še posebej izrazita. Prav tako predlagam namestitev table VI 

VOZITE, ki voznike opozarja na preseganje hitrosti in jih spodbuja k zmanjšanju hitrosti. 

Poleg tega opozarjam na prometno obremenjen del ceste na njenem koncu, kjer se cesta priključi na 

Zagrebško cesto. Zaradi prisotnosti zadruge in cvetličarne je promet tam gost, poleg tega pa so ob cesti 

številna parkirna mesta, kar zmanjšuje preglednost. Območje je tudi opremljeno s prehodom za pešce, kar 

dodatno zahteva ukrepe za izboljšanje varnosti. 

Strokovne raziskave potrjujejo, da namestitev hitrostnih ovir učinkovito zmanjšuje hitrost vozil in s tem tudi 

tveganje za prometne nesreče, še posebej v lokalnih naseljih z večjim številom pešcev. Prav tako je 

dokazano, da table VI VOZITE pozitivno vplivajo na zavedanje voznikov o hitrosti in s tem na varnost. Zato 

menim, da bi omenjeni ukrepi pomembno prispevali k varnejši prometni ureditvi na cesti LZ 328281. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 681/25: 

Podajam pobudo za izgradnjo krožišča na križišču Zagrebške ceste, Selske ceste in ceste Na postajo ter 

celostne prometne in prostorske ureditve območja Turnišč, ker gre za nujno ureditev prometno zelo 

obremenjenega in nevarnega križišča. 

To križišče se nahaja na stičišču treh pomembnih cest, kjer je Zagrebška cesta glavna oziroma prednostna. 

V tem območju se cesta v nepreglednem levem ovinku nadaljuje proti Suhi veji. Že zaradi same zasnove 

gre za izredno nevarno prometno točko. Dodatno pa varnost vseh udeležencev, tako voznikov avtomobilov, 

motornih koles in najranljivejših skupin kot so kolesarji in pešcev varnost vseh teh izjemno ogrožena. Analize 

in opažanja kažejo na vsakodnevno preobremenjenost tega odseka. 

Posebej pomembno je poudariti, da se po tem križišču dnevno odvija tudi obsežen tovorni promet. Številna 

vozila, tovornjaki in dostavniki uporabljajo Zagrebško cesto kot glavno vpadnico v mesto oziroma iz njega. 

Tovorna vozila so zaradi svoje velikosti še posebej nevarna v križiščih, kjer ni preglednosti, kjer se 

vključujejo vozila iz več smeri in kjer pešci nimajo ustrezne zaščite. V trenutni ureditvi ta križišče nikakor ne 

nudi pogojev za varno souporabo vseh udeležencev. 

Zaradi vseh teh razlogov predlagam, da Mestna občina Ptuj nemudoma pristopi k načrtovanju in izgradnji 

krožnega križišča na omenjenem območju. Krožišče bi pripomoglo k: 

• umiritvi prometa in zmanjšanju hitrosti (zlasti iz smeri mesta), 

• izboljšanju preglednosti in pretočnosti, 

• omogočanju varnega vključevanja vseh voznikov, tudi tovornih vozil, 

• izboljšanju pogojev za pešce in kolesarje, 

• preprečevanju zastojev, blokad in prometnih nesreč. 

Ob izgradnji krožišča naj se hkrati uskladi ta prometni poseg z vsemi načrtovanimi ali predvidenimi 

gradbenimi oziroma infrastrukturnimi posegi v širšem območju, da se zagotovi dolgoročna usklajenost in 

smiselna prostorska ureditev. Pri tem je nujno razmisliti o primernih in varnih priključkih na javno cesto, da 

ne bi prihajalo do nevarnega vključevanja v promet ali zapiranja dostopnih poti. 

Dodatno bi izpostavila pomembno vlogo treh gospodarskih dejavnosti, ki se nahajajo neposredno ob 

križišču – zadruge, cvetličarne in Sladoledarne Vanilija. Vse tri pomembno prispevajo k živahnosti, 



10/13 

uporabnosti in kakovosti bivanja v našem delu mesta. Ne gre le za poslovne subjekte, temveč za kraje, 

kamor ljudje prihajajo vsakodnevno, kjer se družijo, nakupujejo in se ustavijo mimogrede. Njihovo delovanje 

je zato treba spoštovati in skrbno vključiti v načrte urejanja prostora. 

Zadruga, ki ima svoje (premajhno) parkirišče ob cesti Na postajo, pogosto postane točka, kjer obiskovalci 

parkirajo kar ob cesti, s tem pa ovirajo promet in zmanjšujejo vidljivost za vključevanje na Zagrebško cesto. 

Cvetličarna, zaradi pomanjkanja urejenega parkirišča, povzroča, da vozila parkirajo na pločnikih ali 

kolesarski stezi, kar predstavlja tveganje za varnost mehkejših udeležencev v prometu. Sladoledarna 

Vanilija pa ob večjem številu obiskovalcev preobremeni že tako omejen prostor ob cesti – stranke stojijo na 

pločniku ali prehodu za pešce, vozila se ustavljajo ob avtobusni postaji ali celo pred gasilskim domom, kar 

povzroča dodatne nevarnosti v prometu in lahko onemogoči dostop intervencijskim službam. 

Vse te težave so posledica neurejene prometne ureditve in premajhne prostorske zasnove, ne pa delovanja 

omenjenih dejavnosti. Prav zato naj se v okviru načrtovanja krožišča celostno razmisli tudi o ureditvi 

parkirišč, dostopov, ločenih prometnih tokov ter varnih prehodov za pešce in kolesarje. 

Hkrati pa naj bo to križišče prva točka, s katero se začne načrtno urejati in razvijati ta del Ptuja ne le 

prometno, ampak tudi gospodarsko, infrastrukturno in socialno. Ustrezno urejeno križišče bo spodbudilo 

razvoj lokalnih dejavnosti, povečalo dostopnost in izboljšalo varnost za vse udeležence. 

Zavedam se, da je izgradnja krožišča zahteven in dolgotrajen postopek, zato predlagam kot nujni začasni 

ukrep omejitev hitrosti na tem odseku na 30 km/h, saj trenutni prikazovalnik hitrosti ni dovolj učinkovit. 

Omejitev hitrosti bi že kratkoročno izboljšala varnost, še posebej za pešce in kolesarje, in zmanjšala 

tveganje za nesreče. 

Pobuda ni uperjena proti dejavnostim v okolici križišča, temveč je njen namen omogočiti njihovo še varnejše 

in uspešnejše delovanje. Krožišče predstavlja rešitev, ki bo izboljšala prometne razmere, omogočila varno 

in pregledno vključevanje, zmanjšala nevarnosti in prispevala k širšemu razvoju območja Turnišča. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 682/25: 

Več občanov iz Budine se je obrnilo name zaradi izpada elektrike v petek zvečer, 16.5.2025 in v nedeljo, 

18.5.2025, saj je šlo za dalj časa trajajoči izpad – posebej v nedeljo, ko elektrike ni bilo celotno popoldne 

do večera cca. 5 ur), ko ljudje zaradi nižjih stroškov elektrike najbolj aktivno perejo, likajo, kuhajo. Odgovori, 

ki so jih dobili neposredno od Elektra so bili, da je bila napaka na daljnovodu Dornava zaznana v petek in 

da se je ponovila v nedeljo, obakrat ob manjši nevihti. Ljudje so seveda zaskrbljeni, ali bo to tako vsakič, ko 

bo nevihta in v kakšnem stanju sploh je naša infrastruktura, da že tako majhne nevihte vplivajo na 

dolgotrajne izpade. Vsled navedenega me zanima kako poteka komunikacija in usklajevanje občine z 

elektro podjetjem, ki upravlja z infrastrukturo, saj je bilo že pred desetletjem obljubljeno, da se bodo električni 

vodi preselili iz kablov na drogovih v zemljo ob Ormoški cesti, pa iz tega še ni nič in tudi nič ne kaže, da bo, 

saj nekih vidnih investicij v to infrastrukturo ni videti. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 683/25: 

Zanima me, kako je s termalnim izvorom (vrtino) in koncesijo na Ptuju oziroma do kdaj ima Sava monopol, 

če ga ima, ter kakšni so pogoji te koncesije? Trenutno poteka kar nekaj evropskih projektov vezanih na 

možnosti izkoriščanja geotermalne energije in me zanima, ali v teh projektih sodeluje občina sama ali preko 

njenih zavodov ter ali je bil morda izkazan zasebni interes na tem področju? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 684/25: 

Zanima me, ali je občina že sprejela akcijski plan za zmanjšanje prekomernega onesnaženja z 

benzo(a)pirenom in izboljšanja nevzdržnih okoljskih razmer ob glavni cesti Ptuj–Spuhlja. Na omenjenem 

območju prihaja do sistematičnih preseganj predpisanih okoljskih vrednosti (onesnažen zrak z delci in 

rakotvornimi snovmi, pretiran hrup), kar je v zadnjem času večkrat izpostavila Civilna iniciativa za Ptujsko 

obvoznico kot sledi: »Prekomerne emisije na Ormoški cesti (Ptuj–Spuhlja): Glavna cesta skozi naselje 
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Spuhlja je prometno zelo obremenjena (tranzitna povezava Ptuj–Ormož). Posledično so stanovalci ob cesti 

izpostavljeni znatnemu onesnaženju zraka. Meritve NLZOH za leti 2021 in 2024 so pokazale, da 

koncentracije benzo(a)pirena v zraku na tem območju presegajo ciljno letno vrednost 1 ng/m³ – na primer, 

v letu 2024 je znašala letna povprečna vrednost kar 1,6 ng/m³, v določenih mesecih pa narastla tudi na 5,7 

ng/m³ (PR24-PtujZrak-letno2024 (1).pdf). To pomeni, da prebivalci vdihavajo zrak, ki je onesnažen z 

rakotvornimi snovmi bistveno nad ravnijo, ki jo predpisi opredeljujejo kot cilj kakovosti zraka. Tudi 

koncentracije PM10 delcev so visoke; pozimi redno prihaja do več zaporednih dni, ko dnevne vrednosti 

presegajo dovoljeno mejo 50 μg/m³ (npr. 31 dni v letu 2024) . Čeprav letno povprečje PM10 še ostaja pod 

mejno vrednostjo, številna dnevna preseganja kažejo na slabo kakovost zraka v hladni sezoni. Glavni vzrok 

teh povišanih emisij so izpusti iz prometa – Ormoška cesta prevzema celoten tranzit, vključno s težkimi 

tovornjaki, ki skozi Spuhljo vozijo praktično neprekinjeno podnevi in ponoči. Zadnji javno dosegljivi uradni 

podatki PLDP so iz leta 2023 in presegajo 15000 vozil dnevno, kar pomeni samo na 2,2km dolgem odseku 

Ptuj-Spuhlja, kjer se izvajajo meritve letno potrošnjo goriva preko 920.000 litrov. K onesnaženju zraka 

prispevajo tudi individualna kurišča v zimskem času, vendar je promet nedvomno glavni vir delcev in 

rakotvornih snovi v tem mikrookolju (izpusti dizelskih motorjev vsebujejo PM10 in policiklične aromatske 

ogljikovodike). Situacija v Spuhlji je tako resna, da je po besedah strokovnjakov NLZOH eden redkih 

primerov v državi, kjer prihaja do takšnih preseganj benzo(a)pirena, kar še dodatno poudarja potrebo po 

takojšnjem lokalnem ukrepanju. Preseganje ravni hrupa: Poleg zraka je močno obremenjeno tudi zvočno 

okolje. Uradne karte hrupa (pripravljene skladno z Direktivo 2002/49/ES) jasno kažejo, da so v Spuhlji 

presežene dovoljene vrednosti hrupa v okolju. Številne hiše stojijo tik ob cesti, brez ustreznih protihrupnih 

ograj ali razdalje, zaradi česar so stanovalci izpostavljeni velikemu hrupu od prometa. Nočne meritve 

presegajo dovoljene nočne nivoje, dnevni hrup pa prav tako presega normative za bivalno okolje. Posledice 

so vidne v obliki motenj spanja, kroničnega stresa, zmanjšane zmožnosti za počitek ter možnih zdravstvenih 

težav, povezanih s podaljšano izpostavljenostjo hrupu (poškodbe sluha, kardiovaskularne bolezni ipd.). 

Prebivalci poročajo, da zaradi skoraj neprestanega hrupa ne morejo normalno uporabljati bivalnih površin 

na prostem (dvorišča, vrtički), v hišah pa tudi ob zaprtih oknih ponoči ni zagotovljenega miru.« 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 685/25: 

Glede na odgovor občine na vprašanje 649/24 je moč razumeti, da država ignorira občino glede vprašanja 

obvoznice, obvozne ceste in rekonstrukcije Ormoške ceste. Vsled navedenega predlagam, da Mestna 

občina Ptuj nemudoma odstopi od dogovora o začasni navezavi nove cestne povezave Markovci – 

Gorišnica – Ormož na obstoječo regionalno cesto R2-228, podpisano s strani župana Mirana senčarja dne 

11.07.2018, saj je ta dogovor izredno škodljiv za prebivalce Mestne občine Ptuj. Omenjeni dogovor dovoljuje 

navezavo nove ceste Ormož-Markovci v Spuhlji na obstoječo cesto za obdobje najdlje 30 mesecev po 

sprejemu in pravnomočnosti uredbe o državnem prostorskem načrtu za odsek med Ptujem in Markovci. To 

z drugimi besedami pomeni, da lahko država v nedogled zavlačuje s sprejetjem državnega prostorskega 

načrta za ta odsek, saj se študije zamikajo in v tem trenutku ni prišlo še niti do razgrnitve načrta – ali 

povedano po domače načrti za obvoznico so zaenkrat zgolj ideje / skice na listu papirja. Morda bo občina z 

odstopom od tega dogovora dobila pozornost države. V kolikor pa to ne bi zaleglo, bi občina morala resno 

razmisliti o nadaljnjih pravnih korakih za zaščito svojih občanov. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 686/25: 

Podajam pobudo za pridobitev podatkov, ki zadevajo upravljanje z odpisanim in presežnim knjižničnim 

gradivom v Knjižnici Ivana Potrča Ptuj. V luči transparentnega delovanja javnih ustanov in pravične 

razporeditve skupnih sredstev občin ustanoviteljic me zanima, kako je bilo s tem gradivom ravnano v zadnjih 

petih letih. 

Prosim vas, da za obdobje od leta 2020 do vključno 2025 posredujete naslednje podatke: 

• Kolikšna količina odpisanega in presežnega knjižnega gradiva je bila v posameznem letu dodeljena 

osnovnim šolam v Mestni občini Ptuj in koliko osnovnim šolam v ostalih občinah, ki so vključene v 
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soustanoviteljstvo knjižnice oziroma kako drugače sodelujejo z njo? Podatek naj vključuje število kosov 

oziroma enot gradiva, po možnosti tudi vrsto (npr. leposlovje, strokovna literatura, otroško gradivo ipd.). 

• Zanimajo me tudi podatki o tem, kako se je razdelitev omenjenega gradiva izvajala glede na deleže 

financiranja posameznih občin ustanoviteljic. Ali obstaja praksa, da se gradivo razporeja sorazmerno s 

finančnimi prispevki občin v proračun knjižnice? Če da, prosim, da navedete konkretne podatke o količinah 

gradiva, ki so jih prejele posamezne občine (ali njihove osnovne šole) in kako ti podatki korelirajo z njihovim 

financiranjem knjižnice. 

• Poleg količinskih podatkov vas prosim tudi za finančno ovrednotenje tako razdeljenega gradiva – če 

knjižnica vodi oceno vrednosti odpisanega gradiva (npr. na podlagi internih ali splošno sprejetih meril), 

prosim za ocenjeno skupno vrednost gradiva, ki je bilo v posameznem letu razdeljeno, z navedbo vrednosti 

po občinah ali vsaj po večjih prejemnikih. 

Namen te pobude je pridobiti vpogled v upravljanje z javnim knjižničnim gradivom, ki po svoji naravi kljub 

odpisu pogosto še vedno predstavlja pomemben vir za vzgojno-izobraževalne in kulturne potrebe lokalnih 

skupnosti. Prav tako želim preveriti, ali je bila razdelitev tega gradiva sorazmerna in uravnotežena glede na 

vložke posameznih občin, ki knjižnico sofinancirajo in ji omogočajo izvajanje njene dejavnosti. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 687/25: 

Podajam pobudo za nujno in takojšnjo sanacijo zemljišča v bližini stanovanjske hiše Svržnjakova ulica 10a, 

2250 Ptuj, parcela št. 771/2, katastrska občina 388 – Rogoznica, ki je v lasti Mestne občine Ptuj. 

Nevarno stanje zemljišča ogroža stabilnost terena v neposredni bližini stanovanjske hiše. Takšna situacija 

resno ogroža varnost ljudi ter njihovo premoženje in zahteva takojšnje ukrepanje. 

Gre za urgentno zadevo, zato pozivam Mestno občino Ptuj, da opravi strokovni ogled ter izvede potrebne 

ukrepe za zavarovanje območja in preprečitev nadaljnjega poslabšanja stanja. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 688/25: 

Podajamo pobudo, da MO Ptuj apelira na Pošto Slovenije glede postavitve in zagotovitve poštnih 

nabiralnikov na ustreznih mestih in v ustreznem številu, da imajo možnost oddaje pisemskih ovojnic v 

nabiralnike (razglednice, pisma itn.) vsi občani MO Ptuj. V preteklem letu so namreč edini poštni nabiralnik, 

ki je bil nameščen na Mercator trgovini v Turniščah, odstranili. Starejši občani mestne četrti Breg-Turnišče 

(predvsem Turnišče) tako nimajo možnosti odnesti pošte v ta nabiralnik. Veliko starejših občanov nima 

svojcev ali prevoza do pošte na Mariborski cesti, kar občani zaznavajo kot diskriminatorno. Tudi če je 

količinsko malo poslane pošte menimo, da je prav, da se nabiralnik ohrani. Kljub možnosti oddaje pošte 

poštarjem, imajo občani izkušnje, da to ni zagotovilo, da bo pismo  dejansko prišlo do pošte. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

vprašanje št. 689/25: 

Zanima nas, kdaj bo preplastena Zidanškova ulica? Nedavno so namreč bila izvedena določena dela, nato 

pa so zaključek del uredili zgolj začasno. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

vprašanje št. 690/25: 

Županja Mestne občine Ptuj, ga. Nuška Gajšek, je konec lanskega leta sklicala drugo izredno sejo mestnega 

sveta, na kateri smo mestni svetniki obravnavali zgolj eno točko dnevnega reda, in sicer seznanitev z 

revizijskimi poročili in pozivom o odpravi nepravilnosti pri izvajanju OGJS služb varstva okolja KP Ptuj d. d.. 

Na seji je bilo med drugim rečeno, da mora Komunala pripraviti odzivno poročilo. Do danes mestni svetniki 

nismo bili uradno seznanjeni, ali so bili izrečeni očitki, ki so terjali sklic izredne seje, zoper Komunalo 

utemeljeni, pojasnjeni in javno predstavljeni. Najmanj, kar bi si kot mestni svetniki zaslužili, je obravnava 

odzivnega poročila s predstavitvijo direktorja Komunale Ptuj d. d. Janka Širca na seji mestnega sveta Ptuj. 

Iz ugotovitev Računskega sodišča namreč ni možno sklepati, da je poslovanje Komunale Ptuj d. d. v čemer 
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koli nezakonito ali da bi pri tem lahko šlo celo za oškodovanje občank in občanov naše mestne občine, na 

kar so namigovali očitki županje in nekaterih mestnih svetnikov. In ne le to, tudi drugi organi, ki so vzeli pod 

drobnogled poslovanje Komunale, niso ugotovili nepravilnosti, nasprotno ocenili so, da so rezultati in 

poslovanje javnega podjetja Komunala Ptuj dobri, da se dela zakonito in brez nepravilnosti. Še toliko bolj 

nas zanima, zakaj je županja sklicala izredno sejo zgolj na temo revizijskih poročil glede poslovanja 

Komunale Ptuj d. d., ni pa denimo sklicala seje mestnega sveta, ko je šlo za ugotovitve Računskega sodišča 

glede učinkovitosti poslovanja Mestne občine Ptuj z nepremičnim premoženjem z dne 19. decembra 2024. 

Da povzamemo, zanima nas, kdaj se bomo na mestnem svetu seznanili z odzivnim poročilom Komunale 

Ptuj d. d. in kdaj bomo obravnavali tudi ugotovitve, vezane na revizijo Računskega sodišča glede upravljanja 

MO Ptuj z nepremičninami? V nasprotnem primeru se bomo mestni svetniki Gibanja Svoboda težko znebili 

občutka, da se želi namenoma diskreditirati vodstvo podjetja in zavajati mestni svet brez dokazov ter prave 

resne razprave. 

 

10. Informacije 

a) Informacija o Skupni premoženjski bilanci Mestne občine Ptuj na dan 31. 12. 2024 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče seznanila z informacijo in obvestila, da bo: 

 v soboto, 31. maja 2025, POLI maraton 

 v sredo, 4. junija 2025 ob 11.uri, v galeriji Magistrat Odprtje razstave Osamosvojitvena vojna 

 v soboto, 7. junija 2025 nova sezona kampanje SOBOTA je! #PRIDI V MESTO 

 od 10. ure KUHNA V MESTU, ki bo poskrbela za kulinariko 

 od 10. ure DJ, ki bo soustvarjal sproščeno vzdušje  

 od 15. ure 2. MAVRIČNO SREČANJE z igrami brez meja in tržnico povezovanja 

 od 20.30 ure večerni koncert MLADIH PTUJSKIH muziCARJEV 

 v svoje butike, prodajalne in lokale vabijo lokalni ponudniki v starem mestnem jedru, ki vsak dan v letu 

soustvarjajo zgodbo mesta 

 v soboto, 21. junija 2025 ob 13. uri, v domu krajanov Olge Meglič na Vičavi, PRAZNIK ČETRTNE 

SKUPNOSTI PANORAMA 

 v soboto, 21. junija 2025 ob 20.30 uri, na Panorami, OPERNA NOČ NA PANORAMI, z ansamblom 

SNG Maribor 

 v nedeljo, 22. junija 2025, ob 17. uri, na mestni tržnici, Slovesnost ob dnevu državnosti RS ter koncert 

ob 170-letnici Pihalnega orkestra Ptuj  

 

Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica še povabi na OBČINSKI TEST HOJE, ki bo v četrtek, 29. 5. 2025 

ob 13. uri  na stadionu pri ŠC Ptuj in na FÜRSTOVANJE, ki bo 14. 6. 2025. 

 

Ker je bil dnevni red 25. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 15.11 uri. 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Mirjana Ščavničar Orešek županja 


